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PROTOKÓŁ NR XL/14 

z XL sesji Rady Gminy Śliwice 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2014 r. od godz. 11.00 do godz. 15.30 

 

 

Przewodniczący obrad – Grzegorz Zieliński. 

Protokółowała – Barbara Szamocka. 

Porządek obrad sesji zgodnie z załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Ad. 1 

Grzegorz Zieliński jako Przewodniczący obrad witając wszystkich przybyłych radnych 

dokonał otwarcia XL Rady Gminy Śliwice. 

Ad. 2 

Przewodniczący stwierdził, że na 15 radnych w sesji uczestniczy15 czyli Rada władna jest do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 3 

Przewodniczący złożył wniosek w sprawie przyjęcia porządku obrad prosząc jednocześnie o 

wnoszenie ewentualnych zmian.     

Ze względu na brak uwag do proponowanego porządku Przewodniczący przystąpił do 

przeprowadzenia głosowania, w którym udział wzięło15 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego porządek obrad sesji został jednogłośnie przyjęty. 

Ad. 4 

Przewodniczący obrad złożył wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji bez 

odczytania.  

Protokół został napisany, sprawdzony jest do wglądu w biurze rady oraz jest wyłożony na 

sesji. 

Przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 15 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego protokół z poprzedniej sesji został jednogłośnie przyjęty bez 

odczytania zgodnie z wnioskiem złożonym przez Przewodniczącego obrad. 

Ad. 5 

Sprawozdanie z realizacji uchwał przedstawił Wójt Gminy informując, że: 

1.Uchwała w sprawie nadania nazw ulicom w Śliwicach – została opublikowana  

   w Dzienniku   Urzędowym Województwa Kuj.-Pom. i obowiązuje. 

2.Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  

  na rzecz użytkownika wieczystego działki nr 667 we wsi Główka – obręb  

  Zwierzyniec – jest zrealizowana. 

3.Uchwała w sprawie ustalenia opłat za świadczenia przedszkola prowadzonego  

   przez Gminę Śliwice – została opublikowana w Dzienniku   Urzędowym  

  Województwa Kuj.-Pom. i obowiązuje. 

4.Uchwała w sprawie przekazania dotacji dla Gminy Tuchola – uchwała jest w  

   trakcie realizacji. 

5.Uchwała w sprawie przekazania dotacji dla Powiatu Tucholskiego –   zrealizowana 

6.Uchwała w sprawie przekazania dotacji dla Powiatu Tucholskiego  - dotyczyła  

   przekazania dotacji na realizację chodników przy drogach powiatowych  -  umowa o    

   przekazaniu dotacji została podpisana. 
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7.Uchwała w sprawie przekazania dotacji dla Powiatu Tucholskiego – dotyczyła  

   przekazania dotacji na budowę ścieżki ze Śliwic do Lińska – umowa o  

   przekazaniu dotacji zostanie podpisana dopiero po przetargu jak będzie znana  

   dokładna kwota dotacji. 

8. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z  

   Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w  

   Toruniu na sfinansowanie modernizacji kotłowni w budynku Urzędu Gminy  

   Śliwice – w trakcie realizacji. 

9.Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego  

   Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu na  

   sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą „ Przebudowa i rozbudowa  

   oczyszczalni ścieków w Śliwicach – etap II oraz budowa sieci wodociągowej z  

   przyłączami w Śliwicach – Wybudowania i Lińsk – Wybudowania”  - w  

   trakcie realizacji. 

10.Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na rynku  

   kredytowym na sfinansowanie wcześniej zaciągniętych zobowiązań – w  

   trakcie realizacji 

11.Uchwała w sprawie wyrażenie zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na  

   2015 rok środków stanowiących Fundusz Sołecki – została zastąpiona nową  

   uchwałą w związku z wejściem w życie nowej ustawy o Funduszu sołeckim. 

12.Uchwała w sprawie  przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami  

   bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy  

   Śliwice w 2014 roku – jest w trakcie realizacji. 

13.Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłat za gospodarowanie  

   odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty – została  

   opublikowana w Dzienniku   Urzędowym Województwa Kuj.-Pom. i  

   obowiązuje od 1 maja .  

14.Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za  

   gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli  

   nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą  

   środków komunikacji elektronicznej - została opublikowana w Dzienniku    

   Urzędowym Województwa Kuj.-Pom. i obowiązuje. 

15.Uchwała  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Śliwice  

   na 2014 rok – jest w trakcie realizacji.  

16. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Tucholskiemu 

    – umowa o przekazaniu pomocy rzeczowej została podpisana. 

17.Uchwała w sprawie aktualizacji podziału gminy Śliwice na stałe obwody  

   głosowania  – została  opublikowana w Dzienniku  Urzędowym Województwa 

   Kuj.-Pom.  i   obowiązuje. 

Ad. 6 

Wójt Gminy poinformował, że w okresie między sesjami realizowane były następujące 

zadania: 

1. Podpisaliśmy umowę na przeprowadzenie rekultywacji składowiska odpadów  
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   komunalnych .  

2. Podpisaliśmy umowę na budowę drogi do Brzeźna z PDM  Świecie. 

3. Podpisaliśmy umowę z firmą Strabag  na budowę drogi z Rosochatki do   Lińska. 

4. Podpisaliśmy umowę na budowę placów zabaw wraz z infrastrukturą  

   towarzyszącą w Jabłonce i Brzozowych Błotach. 

5. Podpisanie umowy na dofinansowanie modernizacji  oczyszczalni ścieków -  II  etap.     

6. Podpisaliśmy umowy ze stowarzyszenia  z terenu naszej gminy na realizację zadań.   

7. Uczestniczyliśmy w spotkaniu dotyczącym połączeń kolejowych  w Cekcynie   

  - Na wcześniejszym spotkaniu w Toruniu dowiedzieliśmy się, że przygotowywany jest Plan 

transportowy dla województwa, w którym mogą znaleźć się zapisy bardzo niekorzystne dla 

połączeń kolejowych w naszym regionie. W związku z tym w Cekcynie zorganizowano 

spotkanie  z przedstawicielami szerszej grupy samorządów. 

8. Odbyło się spotkanie z Panem Nadleśniczym Woziwody   w sprawie  przekazania dróg. 

9. Zorganizowaliśmy spotkanie z właścicielami działek przy ul. Sportowej w sprawie budowy 

sieci kanalizacyjnej . 

10.Zorganizowałem spotkanie z Prezesem ZUK sp. z o.o. w sprawie  wywozu odpadów 

komunalnych. 

Ad. 7 

Wójt Gminy udzielając odpowiedzi na wnioski złożone na poprzedniej sesji poinformował, 

że: 

1.Wniosek dotyczący oznakowania dróg na skrzyżowaniu w Sarniej Górze jadąc od szosy 

Śliwice  - Łąski Piec zostało wykonane. 

2.Wnioski do ZDP łącznie z odpowiedziami ( w korespondencji  Rady Gminy). 

3. Wniosek dotyczący dodatkowego oznakowania  nazwy ul. Szkolnej został zrealizowany.  

Jeżeli chodzi o nowe ulice to oznakowaliśmy ul. Sportową i Polną. Sukcesywnie jak będą 

powstawały budynki będziemy dokonywali oznakowania pozostałych ulic. 

4.Wniosek dotyczący naprawy cokołu przy bramie wjazdowej na teren GOK jest w trakcie 

realizacji.  

Wykonaliśmy naprawę murków na widowni i teraz przygotowujemy materiał do naprawy 

cokołu. Po zakończeniu naprawy zwrócimy się do gwaranta o pokrycie kosztów. 

5. Wniosek dotyczący podziału środków dla organizacji pożytku publicznego – pełna 

informacja o tym jakie organizacje i w jakiej kwocie otrzymały środki jest na stronie  

Biuletynu Informacji Publicznej . Szczegółową informację przedstawiłem w poprzednim 

punkcie obrad.. 

6.Wniosek dotyczący dziury na moście w Laskach – trzeba  wykonać kapitalny remont mostu. 

Aktualnie szacujemy koszt zadania. 

7.Jakie koszty poniesiono przy przygotowaniu terenu pod targowisko za strażą i co z umowa 

podpisana z urzędem marszałkowskim. 

Koszty dokumentacji i uzgodnień wyniosły łącznie 5 090,24 zł. Odstępując od realizacji 

zadania wystąpiliśmy o rozwiązanie umowy. 

8.Jaka kwota wpłynęła od mieszkańców gminy a jaka powinna wpłynąć i ile zapłacono firmie 

wywożącej śmieci z terenu naszej gminy za II półrocze 2013r. 
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Wynikający ze złożonych przez mieszkańców deklaracji przypis dochodów z tytułu opłat za 

gospodarowanie odpadami wyniósł w 2013 r. 202 057,50 zł. Wykonano dochody 

w wysokości 191 001,20 zł, tj. 94,53% planu.  

Wydatki z tytułu faktur wystawionych przez Zakład Usług Komunalnych w Czersku wyniosły 

128 571,60 zł. Wszystkie wydatki na wdrożenie i funkcjonowanie systemu gospodarki 

odpadami wyniosły 178 697,08 zł. 

W ramach wydatków zostały zakupione: 

-kontener na odpady wielkogabarytowe  (18 000z ł) 

-kontenery na odpady niebezpieczne  ( 3 000 zł) 

-płyty  betonowe do utwardzenia placu ( 30 000 zł). 

9.Sprawa udostępnienia poczekalni dla podróżnych w Śliwicach.   

W 2013 r. Gmina Śliwice przejęła budynek dworca w Śliwicach, w zamian za zadłużenie 

spółki PKP z tytułu podatku od nieruchomości, bez żadnych zobowiązań. Jesteśmy bardzo 

zainteresowani funkcjonowaniem pasażerskich przewozów kolejowych, dlatego pomimo, że 

nie jest to obowiązkiem gminy, planujemy wyznaczenie pomieszczenia dla podróżnych. 

Jedno z pomieszczeń dworca zostanie zaadaptowane na potrzeby osób oczekujących na 

przyjazd pociągu. Taką odpowiedź przekazaliśmy wnioskodawcy. 

Nasze stanowisko zostało zmienione. Na sesję jest przygotowana uchwała zezwalająca na  

wynajem wszystkich pomieszczeń. Proponuję zastanowić się nad zakupem wiaty 

przystankowej.  

10.Na jakim etapie jest nadanie imienia ścieżki rowerowej do Łobody. 

Ponieważ przepisy ustawy o samorządzie gminnym nie wskazują wprost możliwości nadania 

nazwy ścieżce rowerowej, wystąpiliśmy o opinię prawną w tej sprawie. Opinię prawną 

przedstawi Pani prawnik. 

Pani Agnieszka Toczko radca prawny urzędu przedstawiła opinię prawną w sprawie nadania 

nazwy ścieżce rowerowej gdzie zgodnie z przepisami prawa Rada Gminy nie ma prawnej 

podstawy do nadania nazwy ścieżce rowerowej Śliwice – Łoboda, gdyż nie stanowi ona ani 

drogi wewnętrznej ani też będącej drogą publiczną w rozumieniu ustawy o drogach 

publicznych. 

Przedstawiona pełna opinia w powyższej sprawie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

11.Środki finansowe pozyskane z sprzedaży działek gminnych.  

Zgodnie z art. 211 ust. 1 ustawy o finansach publicznych „Budżet jednostki samorządu 

terytorialnego jest rocznym planem dochodów i wydatków oraz przychodów i rozchodów tej  

jednostki.” W przyjętym uchwałą nr XXXV/217/13 Rady Gminy Śliwice z dnia 20 grudnia 

2013 r. budżecie gminy na 2014 r. określono dochody i wydatki. Zaplanowano wykonanie 

dochodów majątkowych z tytułu sprzedaży gruntów, w tym gruntu w Główce. Jedną z zasad 

gospodarowania środkami publicznymi jest tzw. zakaz „funduszowania”. Zasada ta wynika 

wprost z art. 42 ust. 2 ustawy o finansach publicznych: „Środki publiczne pochodzące 

z poszczególnych tytułów nie mogą być przeznaczane na finansowanie imiennie 

wymienionych wydatków, chyba że odrębna ustawa stanowi inaczej.”  

12.Wyjaśnienie tematu dlaczego Gmina nie ma utwardzonego zjazdu na stadion. Obecnie nie 

występują żadne problemy z korzystaniem z wjazdu na stadion w Śliwicach. Gmina ma 

możliwość wykonania nowego wjazdu na stadion z dowolnej strony, jednakże nie ma 

potrzeby wydatkowania środków na takie przedsięwzięcie. Nadal korzystamy z wjazdu, 
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którym dysponowaliśmy przed zamianą gruntów. Dodam, że nowi właściciele terenu 

deklarują chęć współpracy, jeśli zajdzie potrzeba wyznaczenia nowego wjazdu.  

13. Czy działka przy restauracji „ Olimpia”, na której miało powstać targowisko będzie 

przeznaczona do sprzedaży  

Nie ma zamiarów sprzedaży gruntu, na którym wcześniej planowano targowisko. Sprawa nie 

wymaga apelu o nie wystawianie gruntu na sprzedaż.  

14. Co jest przyczyną przeniesienia posterunku Policji do budynku Urzędu Gminy. 

Przystosowanie pomieszczeń dla potrzeb policji wynika z realizacji uchwały 

nr XXVI/169/2013 Rady Gminy Śliwice z dnia 28 lutego 2013 r. W uchwale tej nie określono 

wysokości środków na przystosowanie pomieszczeń.  

15.Wniosek dotyczący przeglądu placów zabaw. 

Dokonaliśmy przeglądu placów zabaw. Zlecenie na dokonanie napraw zostało przekazane do 

ZUK. 

16.Naprawa krawężnika na Osiedlu Młodych. 

Krawężnik wraz z uszkodzoną jezdnią został naprawiony. 

17. Wniosek dotyczący dochodów z wynajmu Sali gimnastycznej w Śliwicach      

Wpływy z tytułu wynajmu Sali gimnastycznej za 2013 rok wyniosły 6 010 zł netto. Wydatki 

związane z obsługą sali poza godzinami pracy szkoły i w dni wolne od pracy wyniosły 

8 745,57 zł. 

18.Na co zostanie przeznaczone 15 000  przewidziane w budżecie na promowanie gminy. 

W ramach małych projektów został złożony wniosek na opracowanie i wydanie filmu i 

folderu informacyjno-promocyjnego Gminy Śliwice. W ramach operacji  zaprojektowano 

następujące efekty rzeczowe:  

1. realizacja filmu promocyjnego - informacyjnego,  

2. opracowanie folderu promocyjno - informacyjnego. 

Lokalna Strategia Rozwoju przygotowana przez LGD Bory Tucholskie jako mocną stronę 

obszaru działania LGD wskazała atrakcyjność środowiska przyrodniczego, jego wysoką 

jakość oraz niski poziom zanieczyszczeń a także wysoką jakość krajobrazu w zakresie 

harmonijności i naturalności. Wymienione elementy czynią środowisko naturalne naszych 

terenów bardzo atrakcyjne dla rozwoju turystyki.  

Szansą dla obszaru działania LGD jest możliwość większego wykorzystania zasobów 

przyrodniczych zarówno w sferze turystyki jak i gospodarki i nasza operacja właśnie temu 

służy. Naszym projektem chcemy rozwinąć w mieszkańcach wsi idee rozwoju miejscowości 

dzięki wykorzystaniu  naturalnych walorów przyrodniczych, kulturowych i historyczny. 

19.Wniosek dotyczący obłożenia Sali gimnastycznej. 

Z informacji uzyskanych od dyrektora Szkoły Podstawowej w Śliwicach wynika że w ciągu 

tygodnia w godz. od 8.00 do 15.10  prowadzonych jest na sali  60 godzin wychowania 

fizycznego. Przy założeniu że jednocześnie mogą być prowadzone zajęcia dla dwóch grup  - 

mamy do dyspozycji 80 godzin tygodniowo . Aby doraźnie poprawić sytuację możemy  

zwrócić się do dyrektorów szkół  o dokonanie korekt w  planie w celu pełnego wykorzystania 

sali.  

Łączna liczba godzin zajęć z wychowania fizycznego dla szkoły podstawowej  i gimnazjum w 

Śliwicach  wynosi w roku szkolnym 2013/2014  101 godzin. 
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Na etapie budowy sali była tylko szkoła podstawowa gdzie każda klasa miała  tylko 2 godziny 

wychowania fizycznego a nie 4 godziny, ponadto do szkoły uczęszczało  osiem roczników a 

nie jak teraz  dziewięć roczników. 

W punkcie tym Wójt Gminy poprosił radnych o zajęcie stanowiska w sprawie budowy sieci 

wodociągowej w kierunku Okonin informując, że można na to zadanie pozyskać środki 

zewnętrzne jednakże stosowne dokumenty należy złożyć w Urzędzie Marszałkowskim do 

dnia 15 maja br. 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie w sprawie w wyrażenia zgody na budowę 

wodociągu w kierunku Okonin i złożeniu wniosku w tej sprawie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego radni 13 głosami ustosunkowali się pozytywnie do dalszego 

wodociągowania gminy w kierunku  Okonin oraz złożenia stosownego wniosku w tej 

sprawie. 

Ad. 8 

Pan Zenon Poturalski Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych przedstawił informację na temat 

dróg powiatowych na terenie gminy Śliwice. 

W swojej wypowiedzi poinformował między innymi, że Powiat Tucholski posiada w swoim 

zarządzie 396,5 km dróg, które w większości są utwardzone. Przez gminę Śliwice przebiega 

53,7 km dróg co stanowi 13,54 % wszystkich dróg powiatowych.  Wszystkie te drogi mają 

nawierzchnię utwardzoną.  Zarząd Dróg Powiatowych stara się utrzymać drogi w stanie 

pozwalającym na ich ciągłą przejezdność. Na ten cel pozyskiwane są środki zewnętrzne. Ze 

środków tych na terenie gminy Śliwice realizowane były zadania : 

- rozbudowa ul. Ks. Dr St. Sychowskiego, 

- przebudowa odcinka drogi 1005C wraz z odbudowa przepustu drogowego koło 

miejscowości Krąg, 

- przebudowano dwa odcinki drogi 1005C. W roku bieżącym wyremontowany będzie odcinek 

prawie 9 km  drogi 1015C, z czego ponad 2 km na terenie gminy Śliwice, 

- prowadzone były zadania chodnikowe , 

- remont ul. Dworcowej ( droga 1017C) w Śliwicach, 

- remont ul. Świeckiej ( droga 1005C ) w Śliwicach, 

- remont drogi 1005C w Śliwiczkach, 

- przebudowa skrzyżowania ul. Czerskiej ( droga 1005C ) i ul. Starogardzkiej ( droga 1007C) 

w Śliwicach.   

W dalszej swojej wypowiedzi poinformował, że na propozycję Przewodniczącego Rady 

Gminy Śliwice dokonano przeglądu dróg powiatowych zlokalizowanych na terenie Gminy 

Śliwice. Propozycja ta została przez Starostę tucholskiego przyjęta z zadowoleniem. Objazd 

taki odbył się 7 kwietnia br. W przeglądzie udział wzięli: Pani Dorota Gromowska Starosta 

tucholski, Pan Grzegorz Zieliński Przewodniczący Rady Gminy, Pan Andrzej Pruszak radny 

powiatu tucholskiego, oraz ja jako Dyrektor ZDP. Przejechany został każdy kilometr drogi. 

W tym roku realizowane będą między innymi następujące zadania: 

- wykonano już wymianę części nawierzchni na skrzyżowaniu w Śliwicach, 

- systematycznie masą usuwane są ubytki w nawierzchni dróg, 
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- remont cząstkowy emulsją na gorąco i grysem kamiennym : odcinek drogi na ul. Świeckiej 

pomiędzy Śliwicami, a Śliwiczkami, odcinek w miejscowości Łąski Piec; droga Lińsk – 

Okoniny Nadjeziorne; odcinek drogi Łoboda – Brzeźno, 

- usuwanie zakrzaczeń na drogach: w okolicy Śliwiczek; w okolicy Rosochatki; przy drodze 

Lińsk – Okoniny Nadjeziorne, 

- usunięcie spowodowanych korzeniami nierówności nawierzchni na drogach: koło 

miejscowości Lubocień; na drodze przy stacji kolejowej w Lipowe, 

- budowa chodników wspólnie z gminą: ul. Starogardzka w Śliwicach ; w miejscowościach: 

Łąski Piec, Rosochatka, Lińsk, 

- budowa ścieżki rowerowej w Śliwicach pry ul. Świeckiej od istniejącego chodnika do 

przejazdu kolejowego, 

- wyremontowany zostanie chodnik przy skrzyżowaniu ul. Ks. Dr St. Sychowskiego z ul. 

Świecką, 

- powstanie zatoka postojowa przy ul. Dworcowej 4 w Śliwicach, 

- budowa ścieżki pieszo-rowerowej ze Śliwic do Lińska, 

- przebudowa drogi Tuchola Tleń. 

Pan Dyrektor ZDP poinformował, że z odbytego objazdu przeglądu dróg można 

wyszczególnić zadania jakie należałoby wykonać na sieci dróg powiatowych w celu 

uzyskania stanu idealnego. I tak: 

- dokończyć przebudowę odcinka drogi od granicy powiatu do przejazdu kolejowego w 

Lipowej, 

- dokończyć przebudowę odcinka drogi ul. Świecka w Śliwicach , 

- zaprojektować i przebudować odcinek drogi ze Śliwiczek do granicy w Łąskim Piecu, 

- wyremontować odcinek drogi od Lipowej do Rosochatki, 

- poszerzyć drogę z Łobody do Brzeźna. 

Całość powyższej informacji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Henryk Wysocki wnioskuje o naprawę na drodze powiatowej wjazdu do tartaku w 

Łobodzie oraz naprawę dziury na drodze przy zjeździe do Linówka. 

Ad. 9 a) 

Pani Henryka Dziurzyńska Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Tucholi zabierając głos 

poprosiła radnych o pytania do złożonej informacji na temat oceny rynku pracy – stanu 

bezrobocia. 

Radna Mariola Synak wystąpiła z zapytaniem jak wygląda sprawa zatrudniania w ramach 

stażu. 

W odpowiedzi na powyższe Pani Dyrektor poinformowała, że staże finansowane są z projektu 

Kapitału Ludzkiego. Wiąże się to z tym, że nie można ponawiać zatrudnienia tych samych 

osób. 

Ad. 9 b) 

Pani Teresa Banach Dyrektor GBP w uzupełnieniu złożonej przez siebie informacji 

stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu poinformował o katalogowaniu zbiorów 

bibliotecznych. 

W punkcie tym Pan Zenon Poturalski poinformował, że zakończenie budowy ścieżki pieszo-

rowerowej ze Śliwic do Lińska planuje się na dzień 5 września br. 
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Pan  Ludwik Knut wnioskuje do Pana Dyrektora ZDP o zmianę nazwy ul. Świeckiej w 

Śliwicach na ul. Św. Jana Pawła II. 

W odpowiedzi na powyższe Dyrektor ZDP poinformował, że nazewnictwo ulic leży 

wyłącznie w gestii samorządów ( Rady Gminy ) nie jest to sprawa powiatu. 

Pani Danuta Sikora zwracając się do Pana Dyrektora ZDP poinformował, że na trasie 

kolejowej Bydgoszcz – Kościerzyna jest całkowity brak infrastruktury drogowej. 

Pan Zenon Poturalski udzielając odpowiedzi stwierdził, że czynione były starania w tej 

kwestii jednakże nie ma żadnego odzewu ze strony powiatu kościerskiego. W swojej 

wypowiedzi nadmienił, że starania czynione będą aby utrzymać linię kolejową Bydgoszcz – 

Kościerzyna. 

Pan Andrzej Urbański poinformował, że w okresie letniego w GOK organizowane będą 

darmowe dla mieszkańców koncerty zespołów: Ledy Punk oraz Bajer Full. Imprezy te będą 

sponsorowane. 

Ponadto w swojej wypowiedzi Pan Dyrektor poinformował, że obecnie przygotowywany jest 

sprzęt do sezonu turystycznego. 

Radna Danuta Marcinek wystąpiła z zapytaniem czy nastąpiły zmiany kadrowe w GOK. 

Pan Andrzej Urbański poinformował, że przywrócił ¼ etatu zlikwidowanego przez 

poprzedniego Dyrektora. 

Ad. 9 c) 

Przewodniczący poprosił o podjęcie dyskusji na temat  oceny zasobów pomocy społecznej. 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący przystąpił do omawiania następnego punktu 

porządku obrad. 

Ad. 9 d) 

Przewodniczący poprosił o podjęcie dyskusji na temat ochrony środowiska oraz realizacji 

uchwały o utrzymaniu czystości i porządku oraz działalności ZUK. 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący przystąpił do omawiania następnego punktu 

porządku obrad. 

Ad. 10 

Radny Janusz Kędzierski poinformował, że Komisja rewizyjna w okresie między sesjami 

odbyła jedno wspólne posiedzenie z Komisją Rolnictwa, Handlu, Usług, Rzemiosła i Ochrony 

Środowiska. Tematem posiedzenia było opiniowanie materiałów na obrady sesji 

Ponadto Komisja odbyła 2 posiedzenia , których tematem było nagranie z zebrania wiejskiego 

w Śliwicach w części dot. liczenia głosów podczas głosowania w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych. 

Radna Lipkowska Magdalena wystąpiła do Przewodniczącego Rady dlaczego nikt nie 

poinformował radnych o planowanym przeglądzie dróg powiatowych. Radni bardzo chętnie 

wzięliby udział w objeździe dróg powiatowych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że informował on telefonicznie przewodniczący 

poszczególnych komisji jednakże albo nie wyrazili woli wzięcia udziału w objeździe dróg 

powiatowych leżących na terenie gminy Śliwice albo nie można było się dodzwonić. 

Radna Mariola Synak poinformowała, że Komisja Zdrowia Opieki Społecznej i Spraw 

Socjalnych w okresie między sesjami odbyła jedno wspólne posiedzenie z Komisją Oświaty, 

Kultury, Sportu  i Rekreacji. Tematem posiedzenia było opiniowanie materiałów na obrady 

sesji. 
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Ad. 11 

Przewodniczący obrad przedstawił wniosek Firmy PAPDREW w sprawie wykupu gruntu 

proponując jednocześnie rozpatrzenie wniosku w późniejszym terminie po wcześniejszym 

określeniu przedsiębiorców na jaki cel przeznaczony zostanie grunt. 

Propozycja powyższa została poddana głosowaniu. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego radni jednogłośnie byli za rozpatrzeniem wniosku w 

późniejszym terminie po określeniu przez Firmę PAPDREW na jakie cele przeznaczony 

zostanie grunt. 

Następnie Przewodniczący przedstawił wniosek Pana Stefaniak zam. Śliwice w sprawie 

wykupu gruntu proponując podjęcie decyzji po dokonaniu wizji lokalnej w terenie. 

Przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 15 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego radni jednogłośnie pozytywnie ustosunkowali się do podjęcia 

decyzji po wcześniejszym dokonaniu wizji lokalnej w terenie. 

Przewodniczący przedstawił wniosek Pana Janczewskiego zam. Lińsk w sprawie wykupu 

gruntu proponując jednocześnie, podjęcie decyzji po dokonaniu wizji lokalnej w terenie. 

Przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 15 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego radni do złożonego wniosku przez Przewodniczącego 

ustosunkowali się jednogłośnie pozytywnie.. 

Kolejnym wnioskiem przedstawionym przez Przewodniczącego obrad był wniosek Pana 

Ludwika Knut w sprawie wykupu gruntu  między budynkiem urzędu, a jego posesją. 

Przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 15 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego radni do powyższego wniosku ustosunkowali się jednogłośnie 

negatywnie motywując  tym, że nie leży to w interesie gminy, ponieważ w przyszłości 

mogłyby być problemy z udostępnieniem gruntu w celu przeprowadzenia  remontu budynku 

urzędu. 

Radna Synak Mariola wnioskuje o: 

- zwiększenie w Śliwicach ilości koszy na śmieci , 

- uporządkowanie ścieżki rowerowej do Łobody. 

Radny Przemysław Spychalski stwierdził, że od grudnia ubiegłego roku  do dnia dzisiejszego 

nie otrzyma odpowiedzi na złożony wniosek w sprawie sytuacji finansowej GOK w związku 

z czym, nie będzie składać innych wniosków ponieważ Wójt nie zdąży udzielić odpowiedzi 

przez kolejne pół roku.  

Wójt Gminy poprosił Panią Agnieszkę Toczko radcę prawną urzędu o wyjaśnienie sprawy   

płacenia kary w wysokości 500 zł. dziennie za nie wydanie decyzji, o czym informował na 

poprzedniej sesji Pan Ludwik Knut. 

Pani Agnieszka Toczko poinformował, że kara 500 zł. dziennie nie ma zastosowania do 

wydania decyzji o warunkach zabudowy w związku z czym nie ma on zastosowania przy 

wniosku złożonym przez Pana Ludwika Knut. 

Pani prawnik szczegółowo  przedstawiła podstawę prawną w kwestii dotyczącej płacenia kary 

przez urząd, o której mówił Pan Ludwik Knut na poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Opinia prawna w tej kwestii stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący obrad ogłosił 20 min przerwę. 

Po przerwie. 
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Ad. 12 a) 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy  Śliwice na 2014 r. prosząc jednocześnie radnych o podjęcie dyskusji. 

Radny Wojciech Gliniecki stwierdził, że droga w Zazdrości mogłaby być również 

wybudowana, tak samo jak droga w Jabłonce. 

Przewodniczący Rady wystąpił z zapytaniem dlaczego remont szatni w Szkole Podstawowej 

w Śliwicach finansowany był ze środków zebranych przez Komitet Rodzicielski szkoły. 

Środki te można by przeznaczyć na wycieczkę dla dzieci z rodzin ubogich, których nie stać na 

pokrycie kosztów wyjazdu dziecka. 

Radna Magdalena Lipkowska  jednocześnie przewodnicząca Rady Rodziców poinformowała, 

na zebraniu w szkole Rady Rodziców, trójek klasowych z panią   Dyrektor szkoły 

dyskutowano  o potrzebach szkoły. Po przeanalizowaniu wszystkich potrzeb Rada Rodziców 

zdecydowała zorganizować bal charytatywny, z którego miały wspomóc remont szatni. 

Podczas kolejnego zebrania Rady Rodziców , że środki którymi dysponuje rada wesprą 

remont szatni. Chcieliśmy aby zadanie to zostało wykonane konkretnie.   

W sprawie wycieczek dzieci radna poinformowała, że są naprawdę biedne dzieci i zdarza się 

sytuacja, że klasa jechała na wycieczkę, a jedno dziecko przyszło do szkoły ponieważ 

rodziców nie było stać na opłacenie wycieczki. 

Zdaniem radnej jest to  trudna sytuacja. Trudno jest wyznaczyć osobę, która jednoznacznie 

stwierdzi, że rodziców dziecka nie stać na pokrycie kosztów wyjazdu dziecka na wycieczkę. 

Ustaliliśmy, że zrobiony zostanie odpowiedzi zapis w statucie szkoły gdzie określi się, że 

jeżeli faktycznie rodzina ma trudną sytuację , to zbierzemy większą kwotę , aby wszystkie 

dzieci mogły pojechać na wycieczkę. 

Radny Przemysław Spychalski zaapelował do radnych aby oddać Radzie Rodziców pieniądze 

przekazane na remont szatni. W swojej wypowiedzi stwierdził, że dla budżetu gminy kwota 5 

tys. zł. nie jest wysoka w związku z czym należy  pieniądze oddać. Zdaniem radnego nie 

należy zabierać dzieciom środków, które wpłacają ich rodzice. 

Powyższą wypowiedź poparł Przewodniczący Rady twierdząc, że można by poszukać tej  

kwoty w budżecie gminy. 

Wójt Gminy  podziękował Radzie Rodziców za zaangażowanie w kwestii remontu szatni w 

szkole. 

Radna Wiesława Pankau poinformowała, że ona już dawno mówiła o potrzebach szkoły. 

Po tej wypowiedzi radny Józef Lorbiecki opuścił obrady w związku z czym rada obradowała 

w 14 osobowym składzie. 

Radna Lipkowska Magdalena poinformowała, że z zebranych od rodziców środków w szkole 

nawet kupowany jest papier toaletowy. Jest to fakt bulwersujący  ale rzeczywisty. 

Radna Mariola Synak nadmieniła, że potrzeby szkoły były wielokrotnie omawiane na 

posiedzeniach komisji. 

W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia 

głosowania, w którym udział wzięło 14 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego uchwała została jednogłośnie przyjęta. 

Ad. 12 b) 
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Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na obszarze gminy Śliwice 

obejmującego miejscowości: Krąg, Lińsk, Lisiny, Okoniny, Okoniny Nadjeziorne oraz 

Śliwice prosząc radnych o podjęcie dyskusji. 

Ze względu na brak dyskusji Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania, w 

którym udział wzięło 14 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego uchwała została jednogłośnie przyjęta. 

Ad. 12 c) 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego działki nr 772 w Śliwicach prosząc radnych o podjęcie 

dyskusji. 

Ze względu na brak dyskusji Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania, w 

którym udział wzięło 14 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego uchwała została jednogłośnie przyjęta. 

Ad. 12 d) 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania dotacji dla 

Powiatu Tucholskiego prosząc jednocześnie radnych o podjęcie dyskusji. 

Ze względu na brak dyskusji Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania, w 

którym udział wzięło 14 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego uchwała została jednogłośnie przyjęta. 

Ad. 12 e) 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie części powierzchni zabudowanej nieruchomości gminnej w Śliwicach 

prosząc jednocześnie radnych o podjęcie dyskusji. 

Ze względu na brak dyskusji Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania, w 

którym udział wzięło 14 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego uchwała została jednogłośnie przyjęta. 

Ad. 12 f) 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości 

prosząc jednocześnie radnych o podjęcie dyskusji. 

Ze względu na brak dyskusji Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania, w 

którym udział wzięło 14 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego uchwała została jednogłośnie przyjęta. 

Ad. 12 g) 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości prosząc jednocześnie radnych o podjęcie dyskusji. 

Ze względu na brak dyskusji Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania, w 

którym udział wzięło 14 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego uchwała została jednogłośnie przyjęta. 

Ad. 12 h) 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości prosząc 

jednocześnie radnych o podjęcie dyskusji. 

Ze względu na brak dyskusji Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania, w 

którym udział wzięło 14 radnych obecnych na sesji. 
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W wyniku głosowania jawnego uchwała została  przyjęta przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Ad. 13 

Pani Danuta Sikora zwróciła się z wnioskiem w sprawie umieszczenia tablicy pamiątkowej 

na pomniku znajdującym się w sołectwie Lipowa ku czci osób związanych z działalnością 

Armii Krajowej działającej na tym terenie. Proponowany przez Komitet Ochrony Pamięci 

Walki i Męczeństwa napis na tablicy jest o następującej treści :  

„ W tym miejscu w dniu 21.07.1946 r. doszło do potyczki pomiędzy żołnierzami 5 Wileńskiej 

Brygady AK im. Zygmunta Szendziela p.s. Łupaszko, a żołnierzami Korpusu Bezpieczeństwa 

Wewnętrznego. Motywacją wniosku jest to, że na tablicy nie ma żadnej informacji dla 

mieszkańców, turystów i harcerzy o wydarzeniach jakie maiły miejsce na tym terenie. 

Pan Andrzej Pruszak radny powiatowy złożył oświadczenie o następującej treści: 

„ Chciałbym oświadczyć, że Wójt Gminy Śliwice rozszerzał nieprawdziwe informacje w 

sprawie budowy ścieżki rowerowej Śliwice – Lińsk. Kłamiąc i oskarżając mnie o celowe 

opóźnianie budowy ścieżki rowerowej, co podważa mój autorytet radnego, pomniejsza 

celowo moje działania na rzecz gminy Śliwice. Jego negatywne wypowiedzi pod moim 

adresem mają na celu pozbawienie mnie społecznego kredytu zaufania.  

Pragnę zwrócić uwagę na to, że działania Starosty Tucholskiego i moje doprowadziły do 

porozumienia z panem Śmielewskim nie tylko w sprawie ścieżki rowerowej ale i uszkodzonej 

linii telefoniczne”. 

Pan Jerzy Otto wnioskuje o: 

- postawienie na plaży w kręgu sanitariatów , 

- nadać nazwę ul. Świętego Jana Pawła II nowej ulicy, a nie zmieniać  nazwę starej  ul. 

Świeckiej na ul. Świętego Jana Pawła II. 

Zwracając się do Pana Ludwika Knut poinformował, że od kilku sesji robi zamieszanie 

następnie powiedział, że „ Pan pracował w Urzędzie Gminy i ciągle podkładał kłody pod nogi 

mieszkańcom i nic nie można było zrobić. Teraz można wszystko załatwić”. 

Pan Ludwik Knut wnioskuje o: 

- poinformowanie jak daleko posunięte są prace projektowe na sieć kanalizacyjną z 

przyłączami dla miejscowości  Łąski Piec. Prace trwają już 5 lat. Kompletny brak nadzoru ze 

strony Pana Wójta. Podobna sytuacja była z projektem sieci wodno- kanalizacyjnej do Okonin 

Nadjeziornych, 

- prawidłowe wytyczenie drogi do wysypiska śmieci w Rosochatce od strony Śliwic oraz 

prawidłowe wyprofilowanie w granicach władania. Aktualnie ruch kołowy odbywa się 

działkami prywatnymi, a część z nich uprawiana jest rolniczo, 

- wyjaśnienie dlaczego gmina  za pieniądze zebrane od mieszkańców z tytułu wywozu 

odpadów komunalnych realizuje inwestycje „śmieciowe” o fakcie tym poinformował Pan 

Wójt na zebraniu wiejskim w Śliwicach w dniu 25 kwietnia br. oraz podczas sesji, 

- sprawdzenie jakie atesty posiadają place zabaw ponieważ elementy na placu zabaw po 

demontażu tracą swój atest . Przeglądów placów zabaw dokonuje ZUK w związku z czym 

sprawdzić czy ZUK posiada stosowne uprawnienia do dokonywania takich czynności, 

- brak gminnej drogi dojazdowej na stadion w Śliwicach. Pan Wójt zamienił działkę razem z 

utwardzoną drogą wjazdu na obiekt. Wcześniejsze uzgodnienia były zupełnie inne, 
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- w związku z wystawieniem przez Pana Wójta Gminy na sprzedaż trzeciej działki przy 

stadionie występuje konieczność wtórnego podziału gruntu, koszty którego powinien pokryć z 

własnej kieszeni Pan Daniel Kożuch ( Wójt ), 

- przeprowadzenie przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy kontroli w temacie : kto zapłacił za 

wtórny podział działek przy stadionie wystawionych na sprzedaż, 

- podanie do publicznej wiadomości jakie jest aktualne zadłużenie gminy ponieważ Pan Wójt 

na różnych spotkaniach podaje różne stopy procentowe, a nie chce ujawnić faktycznej kwoty, 

- podanie kwoty zadłużenia gminy jak była w momencie gdy Pan Wójt obejmował swoje 

stanowisko. 

W trakcie swojej wypowiedzi poinformował, że przygotowywany jest wniosek mieszkańców 

ul. Świeckiej o zmianę nazwy na ul. Świętego Jana Pawła II. 

Pan Jerzy Szynderłata wnioskuje o : 

- wyprostowanie tablicy „ Ziemia śliwicka wita” z kierunku Tuchola, 

- częstsze odbieranie plastiku od właścicieli nieruchomości. 

Pan Stanisław Swinarski  

-w imieniu Stowarzyszenia Pia Causa poprosił sołtysów o zainteresowanie się zwierzętami w 

zagrodach ( konie, trzoda, krowy ), 

- usunięcie metalowych prętów na mostku między jeziorami  w Okoninach Nadjeziornych. 

Pan Dykowski mieszkaniec wsi Główka wystąpił z zapytaniem do radnej Magdaleny 

Lipkowskiej pełniącej jednocześnie funkcję przewodniczącej Rady Rodziców w Szkole 

Podstawowej w Śliwicach czy nie obawia się, że rodzice nie będą dawali środków finansowcy 

wiedząc, że przeznaczone one są nie na zakup np. sprzętu dla szkoły tylko na materiały 

budowlane potrzebne do remontu szkoły. 

Radna Magdalena Lipkowska w odpowiedzi na powyższe poinformował, że nie była to 

wyłącznie jej decyzja. Szatnia była w opłakanym stanie i wspólnie podjęliśmy decyzję o 

wsparciu remontu. 

Radny Henryk Wysocki wnioskuje o: 

- naprawa zjazdu w miejscowości Łoboda do miejscowości Linówek. 

Wójt Gminy poprosił Przewodniczącego Rady Gminy o przeprowadzenie głosowania w 

sprawie wydania opinii w kwestii złożenia wniosku do urzędu Marszałkowskiego bądź nie na 

dofinansowanie budowy sieci wodociągowej do miejscowości  Okoniny. 

Pan Stanisław Swinarski poinformował, że już 6 lat temu podpisywana była zgoda na 

doprowadzenie sieci wodociągowej do wsi Okoniny i nic w tym czasie się nie zrobiło. 

Wójt Gminy poinformował, że obecnie mamy projekt i musimy podjąć decyzję . 

W tym czasie radny Piotr Gierwatowski opuścił sesję Rady Gminy w związku z czym w 

obradach uczestniczy od tego momentu 13 radnych. 

Przewodniczący obrad przystąpił do przeprowadzenia głosowania wniosku Wójta w sprawie 

złożenia stosownej dokumentacji dot. budowy sieci wodociągowej do Okoni. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych obecnych na sesji. 

W wyniku głosowania jawnego radni do wniosku złożonego przez Wójta Gminy 

ustosunkowali się jednogłośnie pozytywnie wyrażając zgodę na złożenie w Urzędzie 

Marszałkowskim dokumentów dot. budowy sieci wodociągowej do Okonin. 

Radna Wiesława Pankau i Mariola Synak wnioskują o : 

- zwiększenie  ilości koszy na śmieci, 
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- przeprowadzenie remontu ścieżki pieszo- rowerowej ze Śliwic do Łobody. 

Ad. 14 

Pan Daniel Kożuch zwracając się do poszczególnych wnioskodawców udzielił odpowiedzi 

informując: 

- radna Wiesława Pankau – ilość koszy na śmieci zostanie zwiększona  

- radna Mariola Synak – naprawa i sprzątnięcie ścieżki pieszo- rowerowej zostanie wykonane, 

- radny Przemysław Spychalski – wszelkie informacje na temat działalności łącznie z jego 

finansami zawarte są w sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2013 rok, które radni za 

chwilę otrzymają,   

- Pani Danuta Sikora – temat pamiątkowej tablicy zostanie sprawdzony i w miarę możliwości 

zrealizowany, 

- Pan Jerzy Otto – sanitariaty nad jeziorem w Kręgu – temat zostanie rozważony, 

- Pan Ludwik Knut –  zadłużenie na dzień dzisiejszy wynosi 32,78% co stanowi kwotę 6 777 

zł, 72. Do końca roku planuje się wzrost zadłużenia do 43,43%. 

Pan Ludwik Knut zapytał czy podana kwota zawiera kredyt na spłatę zadłużenia. 

Wójt Gminy odpowiedział, że tak. 

- Pan Jerzy Szynderłata – krzywa tablica „ Ziemia śliwicka wita” zostanie wyprostowana, 

- Pan Jerzy Szynderłata – wywóz śmieci wykonywany jest zgodnie z harmonogramem 

odbioru odpadów z czego plastiki odbierane są jeden raz w miesiącu, 

- Pan Stanisław Swinarski – wystające pręty na mostku między jeziorami w Okoninach 

Nadjeziornych – temat zostanie sprawdzony, 

- Pan Andrzej Pruszak – do złożonego oświadczenia nie będę się ustosunkowywał. 

Na wszystkie inne wnioski złożone na obradach, na które nie odpowiedziałem udzielę 

odpowiedzi pisemnie bądź na następnej sesji Rady Gminy – powiedział Pan Daniel Kożuch 

Wójt Gminy. 

Ad. 15 

W związku z wyczerpaniem tematu porządku obrad Pan Grzegorz Zieliński jako 

Przewodniczący obrad dokonał zamknięcia XL sesji Rady Gminy. 

 

                                                                                       

                                                                                                                     Przewodniczący 

                                                                                                                        Rady Gminy 

                                                                                               

                                                                                                                    Grzegorz Zieliński 
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